
Proces verbal al sedin?ei de indata a Consiliului Local din data de 3 decembrie 2014
2014-12-05 00:00:00

Proces verbal al sedin?ei de indata a Consiliului Local din data de 3 decembrie 2014

ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL
 

PROCES VERBAL
din 3 decembrie 2014

 
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata a
Consiliului Local al Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani absenteaza motivat, fiind in concediu de odihna, iar atributiile
sale sunt preluate de d-nul Liviu Dan Pogorevici, director al Directtei administratie publica locala, din cadrul Primariei
Municipiului Focsani care deschide sedinta de indata din 03.12.2014, sedinta convocata prin dispozitia d-lui Primar 5233 /
02.12.2014, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 17 consilieri prezenti, lipsa fiind d-nii consilieri Gheorghita
Berbece, Lilian Ilie, Gabriel Padineanu si Bogdan Emilian Matisan, din totalul de 21 de consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul
local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia
publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
La sedinta participa:

● d-nul Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
● d-na Rodica Constantinescu - Directia administratie publica;
● d-na Carmen Grosu - director, Directia economica;
● d-nul Dan Cazaciuc - sef serviciu comunicare;
● d-nul Marian Mihu - serviciul comunicare;
● d-na Carmen Pascaru- consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
● d-nul Sorin Francu - director Teatrul Municipal Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
In continuare dl. Presedinte de sedinta Ionut Mersoiu prezinta proiectul ordinii de zi:
1. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al municipiului Focsani pe anul 2014.
Nu sunt discu?ii, se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 17 voturi "pentru".

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii Bugetului General al municipiului Focsani
pe anul 2014.
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „as vrea sa exprim un punct de vedere vis-a-vis de suma si nu despre ideea proiectului in
sine, pe care eu o consider bine venita, s-a mai intamplat in Focsani sa alocam bani pentru a face un sfarsit de an si sarbatorile
mai frumoase copiilor din municipiu in schimb suma cred ca este un pic cam mare si daca ma gandesc ca am citit de curand in
presa faptul ca dl. Primar isi exprima anumite rezerve vis-a-vis de faptul daca o sa avem o zapada mai mare, daca o sa ne
ajunga sumele alocate Directiei de Dezvoltare pentru o buna gospodarire a orasului. Avem anumite situatii lasate de SC VEGA
care a intrat in insolventa si stim foarte bine ca sunt mici neplaceri pe zonele in care lucreaza pe care nu le putem lasa la voia
intamplarii si Primaria, am vazut ca face eforturi sa acopere lipsa lor de prezenta acolo. Nu va mai spun ca pe str. Mugur daca
nu ma insel s-a surpat a doua oara o portiune de terasament. Cu alte cuvinte cred ca cuntumul acestei sume este unul mult
prea mare in raport cu celelalte necesitati si cu situatiile neprevazute care ar putea sa mai apara pana la sfarsitul anului. Mai
este aproape o luna de zile, vremea nu ne intreba daca mai avem bani in buget sau nu asa incat eu as considera ca o
diminuare a acestei sume. Este mai mult decat oportuna, daca luam si in istoric anii trecuti am alocat sume si pentru Revelion
si pentru Televiziunea Copiiilor asa cum se doreste si acum si pentru iluminatul public, dar nu cred ca am ajuns la asemenea
cuantum. Eu as propune colegilor sa avem in vedere o diminuare a sumei, consider ca un 300 lei ar fi absolut suficient pentru
ce se doreste a face. Ne-a explicat dl. director Francu, in principiu ce se doreste a se face cu aceste sume. Cred ca inchirierea
acelor casute, inchirerea celor doua sau trei carusele pentru copii ca sa oferim accesul gratuit asa cum se doreste si inchirierea
scenei si a celor care vor presta in momentele de a intretine copii, de a face mici spectacole acolo, cred ca o suma de 300 mii
lei ar fi suficienta, asa apreciez eu. Asa ca v-as propune un amendament dragi colegi sa diminuam suma respectiva si sa mai
lasam la bugetul de rezerva 380 mii lei. Nu am luat in calcul cei 20 mii lei, am zis ca vreau sa facem o alocare de 300 mii lei si
sa punem in fondul de rezerva 380 mii lei."
Dl. consilier Lionida Milea „si mie asa cum a zis si dl. consilier Trofin mi se pare o suma foarte mare alocata pentru cheltuielile
respective si ma gandesc ca daca toate cheltuielile de sarbatorile de Craciun au costat 350 mii lei cu aceasta cheltuiala de 680
mii lei, nu stiu daca este oportuna atat de mare. Ma gandeam si eu la o diminuare, undeva la 300 mii lei, mi s-ar parea cat de
cat justificata si daca cineva din aparat ne poate da si noua cateva detalii referitor la aceste cheltuieli ce se vor face de 680 mii
lei si cum s-au calculat? De ce nu s-au spus 200 mii lei? De ce 680 mii lei? Ce se cumpara efectiv de bani acestia? Daca este
cineva care poate sa ne lamureasca, sa ne raspunda?"
Dl. Sorin Francu „sigur ca in momentul in care te apuci sa construiesti o casa ti-o doresti din caramida, dar poti sa o faci si din
chirpici, dar nu cred ca este la fel de confortabila si nu cred ca te simti la fel de bine acolo. Avand in vedere succesul pe care l-a
avut aceasta caravana a lui Mos Craciun, cu Televiziunea Copiiilor anul trecut, ne dorim ca anul acesta sa putem aduce si
cateva vedete ale muzicii din Romania si sa aducem cat mai multe obiceiuri si traditii populare pe aceasta scena si in acest
areal. De asemeni cred ca si produsele noastre traditionale de aici din Vrancea trebuiesc aduse in Focsani care este centrul si
capitala judetului si care cred ca poposesc cei mai multi oameni veniti de prin alte parti si pot lua contact in mod direct cu
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aceste obiecte specifice Vrancei. Sigur ne plangem ca avem o infrastructura neadecvata, exista intr-adevar si aceasta
problema, dar oamenii care trebuie sa aiba intradevar posibilitatea de a intra in contact cu aceste obiceiuri. De aceea am
considerat estimativ o astfel de suma, v-am spus la sedinta de comisie ca in baza sumei aprobate, noi conform legii vom cauta
sa facem achizitie pe SEAP cu o firma care cu siguranta v-a putea sa intruneasca toate cerintele pe care noi le vom stipula
contractual."
Intra in sala dl. consilier Bogdan Emilian Matisan si sunt prezenti 18 consilieri.
Dl. consilier Lionida Milea „vroiam sa spun ca suma este estimativa asa cum a zis dl. director, deci dupa parerea mea se poate
diminua suma, nu este batuta in cuie, deci nu s-a facut un contract ferm la care nu se poate umbla si cred ca propunerea d-lui
consilier Trofin este de bun simt. Acum ramane ca si colegii sa analizeze."
Se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala si se adopta cu 14 voturi „pentru" si 4 voturi „abtinere" a d-nilor consilieri
Tudorel Daniel Trofin, Dan Buzoi, Lionida Milea si Vasile Vasiloiu, devenind hotararea nr. 309
Dl. Primar Decebal Bacinschi „sambata la ora 1800 dorim sa aprindem luminile si sa deschidem Oraselul Copiiilor, sper ca cu
toata vremea aceasta asa cum este poate reusim si sunt convins ca vom reusi sa terminam tot in Piata Unirii. Daca
dumneavoastra doriti sa participati ne face deosebita placere. Vineri incepand cu ora 900 dimineata vom merge sa distribuim
pachetelele la Crese si la Gradinite in municipiul Focsani, daca doriti sa participati va asteptam cu placere sa mergem impreuna
sa ducem la copii aceste daruri."
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula „pentru colegii care isi doresc sa petreaca o noapte la deszapezire ii astept in jurul orei 2200
sa mergem pe teren. Ne intalnim la Directia de Dezvoltare la ora 2200 si in functie de cati doritori avem mergem pe teren la
noapte. Alaltaieri seara am inceput la ora 2330, ieri s-a continuat toata ziua, azi-noapte am stat toata noaptea, as dori si eu sa
mearga cineva cu mine dintre consilieri ca sa nu mai avem discutii de genul, ca acolo nu s-a facut, sa discutam in cunostinta de
cauza pe viitor."
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „d-le consilier daca imi permiteti merg eu cu dumneavoastra ca am mai fost."
Dl. consilier Ionel Gabriel Necula „va astept."

Dl. presedinte de sedinta Ionut Mersoiu constata ca au fost epuizate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile sedintei
incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.
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